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Kompetence: Økonomiudvalget 
  
Beslutningstema 
Procedure for behandling af sager fra det støttede byggeri skal godkendes.  
  
Baggrund 
Økonomiudvalget anmodede på møde den 18. maj 2015 om, at der blev udarbejdet en procedure for behandling af 
sager fra det støttede byggeri.  
  
Forslag til procedure for hvornår boligselskaberne skal oplyse kommunen om sager der skal politisk behandles, er 
nu blevet udarbejdet.  
  
Hovedessensen i proceduren er, at 5 ud af de 6 typer sager som boligselskaberne indsender, skal oplyses til 
styringsdialogen, som i fremtiden ligger i september. Listen over sager vil blive fremsendt til Økonomiudvalget 
sammen med afrapportering af styringsdialogerne. Nogle sager kan dog ikke forudsiges 1 år i forvejen, så listen 
med sager vil blive opdateret yderligere 3 gange om året.  Listen sendes til Økonomiudvalget til orientering, når den 
er opdateret. 
  
Retligt grundlag 
Ingen bemærkninger. 
  
Handlemuligheder 
Økonomiudvalget kan, hvis proceduren ikke kan godkendes, beslutte at afvise proceduren eller ændre den. 
  
Vurdering 
Uddannelsesdirektøren anbefaler, at proceduren godkendes. Proceduren vil give det nødvendig overblik som 
kræves for at få overblik over sager som boligselskaberne indsender til behandling. 
  
Økonomiske og personalemæssige konsekvenser 
Ingen bemærkninger. 
  
Konsekvenser for andre udvalg 
Ingen bemærkninger. 
  
Indstilling 
Uddannelsesdirektøren indstiller, 
  
1.    at Proceduren for behandling af sager fra det støttede byggeri godkendes 
  
  
Bilag 

  
  
  

330-2015-403261 Procedure for godkendelse af ansøgninger fra boligselskaberne 

330-2015-404210 Overblik sager til poltisk behandling pr. 5. august 2015 



  
Beslutning i Økonomiudvalget den 17. august 2015: 
Fraværende:   
Økonomiudvalget savner et overblik over kommunens samlede forpligtelser/udgifter til garanti og boligstøtte 
samt antallet af tomme boliger, herunder typer, samt udviklingen i disse nøgletal. 
  
Der bør ses på, om vi som kommune har behov for, at der er boliger, der ikke renoveres i forhold til 
bosætningspolitikken. 
  
Økonomiudvalget ønsker at supplere et fællesmøde med et møde, hvor en snak med det enkelte boligselskab 
er en mulighed. 
  
Sagen udsættes til udvalgets møde i september, således at ovenstående kan indarbejdes i proceduren. 


